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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor lesz Békésen végre fürdő Miniszter úr?!" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Ifjúsági és Sport miniszter úrnak .

A kérdésre írásban kérném válaszát .

Választókerületem legnagyobb települése Békés városa, ahol pénteken tiszteltét tette Gyurcsány

Ferenc miniszter úr, aki két órás megbeszélést folytatott a polgármesterrel a város

sportlétesítményeiről, és úgy tudom, hogy szóba kerültek a fürdő ügyei is .

Ez a fürdő - nyugodt szívvel mondhatom - a város szégyenfoltja, hiszen Békésen kiemelten jó

hírű, remek egészségügyi hatásokkal rendelkező, országosan, sőt Európa-szerte ismert

gyógyvízkincs található .

A város önkormányzata több ízben nyújtott be pályázatot fürdőépítésre a Gazdasági

Minisztériumhoz, ugyanis a polgári kormány által útjára indított Széchenyi-terv komoly összegű

forrásokat biztosított a gyógy- és termálvízkincs kiaknázására . Sajnos, a 2002 áprilisában

benyújtott pályázatot a minisztérium illetékes szervei elutasították annak ellenére, hogy Békés

megye egyik fő idegenforgalmi vonzerejét a gyógyvizek jelentik .

Békés városa a megye negyedik legnagyobb, mintegy 23 ezer lakossal rendelkező települése . A

városban élő polgárok joggal várják el, hogy ha már a város rendelkezik gyógyvízkinccsel, akkor

az kellő hatásfokkal és korszerű körülmények között, a megfelelő környezetvédelmi és főként

egészségügyi szempontok figyelembevételével kerüljön felhasználásra . A fürdő megépülése
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jelentősen javítana a meglehetősen szomorú képet mutató foglalkoztatási helyzeten, és a

szolgáltatások színvonalának emelkedéséhez is komoly mértékben hozzájárulhatna .

2002. október 8-án Csehók Judit miniszter asszony elhelyezte az építendő uszoda és tanmedence

alapkövét.

Azóta eltelt másfél év, az alapkövet benőtte a gaz, és a fürdőépítésre elkülönített alapot - egy

esetleges fürdőépítési pályázati önerőt - szépen lassan feléli a város .

A szocialista városvezetés ma már egyre ritkábban beszél a fürdőről . Az egykor volt

kampányígéret ködbe veszett .

De mint említettem múlt pénteken Békésen járt Gyurcsány Ferenc, talán ezt a „ködöt" igyekezett

feloszlatni és megcsillantani a reményt, hogy Békésen a közeljövőben megnyithatja majd kapuit

az a fürdő- és egészségügyi komlexum, amiért az egykori egészségügyi miniszter, Csehók Judit

„fáradt", amikor elhelyezte annak alapkövét .

De Csehók Judit már a múlté, rajta nem múlik a fürdő sora . Átkerült a staféta egy másik

minisztérium másik minisztere kezébe, jelesül Gyurcsány Ferenchez .

Én, mint Békés országgyűlési képviselője nem vettem részt a pénteki megbeszélésen, tehát nem

tudhatom, hogy a szocialista városvezetés egyáltalán megemlítette-e a sportminiszternek a

begazosodott alapkövet és annak „funkcióját", a jövőbeli fürdőt .

A fenti okokból azt sem tudhatom, hogy Gyurcsány Ferenc ígért-e fürdőt Békésnek, de ha igen,

akkor csatát kell vívnia azzal a hagyománnyal, miszerint aki eddig fürdőt ígért Békés városának,

az rövid időn belül megbukott posztján.

Tisztelt Gyurcsány Ferenc Miniszter úr!

Nem vádolhat azzal, hogy a bukását kívánom, mert én még mindig reménykedem abban, hogy

minél hamarabb, még az Ön minisztersége idején elkészül a várva várt fürdő .

Ha megígérte, várjuk a folytatást!



Tisztelt Miniszter úr!

1 .

	

Milyen pályázati kiírások vannak a fürdőépítéssel kapcsolatban?

2.

	

Ígéretet tett-e a békési fürdőépítés megvalósítására?

3 .

	

Amennyiben igen, úgy mikorra valósul meg?
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